

Mr. Wang, Xian Ting:

论坛内容安排精当、形式灵活多样，来自不同国家的学员分组协作学习，围绕核心议题研讨交流，不仅对各个学习模块的内容有了清晰的认识，而且在参与中开阔了视野、拓展了能力、丰富了体验，学有所思、学有所悟，这次培训带来的感悟和思考，将在今后的工作实践中不断显现出引领价值。

The forum was well organized with rich contents and diversified patterns. Participants from different parts of the world were able to work in groups and did research centering on the core topic. Not only did we had a clear understanding of the contents in each module, more importantly, we broadened vision, improved capacity, enriched experience and had a lot to think and reflect on. What we have acquired during the training will surely show its leading value in our future work and practice.

Mr. Sun, Xing Ming:

互动式培训模式，同行间沟通交流，主办方精心组织，保证了培训的实效，也让大家感触非常深，感谢主办方为全球教育发展而做出的一系列努力。

The interactive training pattern enabled us to communicate with our counterparts. The successful organization of the host guaranteed the effect of the learning and deeply impressed us. Thank you for all what you have done for the development of global education.

Mr. Xiang, Dian Guo:

校长领导力论坛不仅有理论引领，还有结合各国、各校实际的讨论与交流，并且根据大家的需求随时做出调整，让我们受益匪浅！

In addition to the theory exploration, there were also discussion and communication on the basis of the practical situation of different schools and countries. Furthermore, timely adjustments were also made accordingly. We benefited a lot from the forum.

Mr. Xin, Shou Tao:

会议主办者态度严谨，会议内容设计用心，培训操作方式先进、实效性强，提高了与会人员的参与度，有于激发思考、促进共享和投身实践。

The organizers showed great professionalism in this forum. The well designed contents and advanced training methodology were effective, which not only encouraged active participation of the participants but also helped us to inspire thinking, share our thoughts and be positively involved in practice.